联系我们



国际交流



新闻动态 当前位置: 首页

## 本学期中外合作办学项目外教课程圆满结束

日期: 2024-07-03 信息来源: 点击数:41

2023-2024学年第二学期,受外方合作院校派遣,我校中英、中德合作办学项目外方专业课程共有3名外教来校授课, 带来了丰富的国际化教育体验。截至今日,本学期中外合作办学项目引进外方课程授课圆满结束。

In the second semester of the academic year 2023-2024, a total of three foreign teachers were dispatched by the foreign institutions to teach the foreign professional courses of our Sino-British and Sino-German Joint Programmes, which brought studen international education experience. As of today, the teaching of foreign courses of the Chinese-foreign cooperation programmes h successfully completed in this semester.



(中英合作办学项目外教Aida为口腔护理专业学生授课)

(Ms. Aida Kromelyte is teaching for Dental Nursing students)





(中德合作办学项目外教Kunz为康复治疗技术专业学生授课)
(Dr. Michael Kunz is teaching for Rehabilitation Therapy students)



(中德合作办学项目外教Katja为康复治疗技术专业学生授课)

(Dr. Med. Katja Gothe is teaching for Rehabilitation Therapy students)

来校授课外籍教师以其专业的知识理论和独特的教学方法,注重培养学生的批判性思维、团队协作和创新能力,激发们对本专业的学习兴趣。此外,授课外教还致力于培养学生的国际视野,使他们能够更好地适应全球化背景下的发展。

With their professional knowledge and theories and unique teaching methods, the foreign teachers focus on cultivating stu critical thinking, teamwork and innovation, which stimulates students' interest in this field of study. In addition, the foreign teac also committed to cultivating students' international outlook so that they can better adapt to the development in the corglobalisation.

在专业外教来校授课过程中,我校为外教一对一配备的中教助教也架起了课程衔接和语言沟通的桥梁,扫除了学生们和跨文化沟通障碍,提升了外教来校授课的教学效果和文化体验感。

In the teaching process of foreign teachers, the Chinese teaching assistants of our college, who are equipped with foreign teach one-to-one basis, also build a bridge between the curriculum and language communication, clearing the language and cross-communication barriers for the students, and enhancing the teaching effect and cultural experience of the foreign teachers.

此次外教授课的圆满成功不仅标志着我校教育教学质量的显著提升,更为学生们提供了一次难能可贵的国际化教育 (科研处 赵宏玉/文 刘艳艳/审核)

The success of foreign teachers' classes not only signifies the significant improvement of the quality of education in our colle also provides students with an invaluable international education experience.

上一条: 我校在第十届全国大学生基础医学创新暨实验设计论坛复赛中喜获佳绩

下一条: 我校在第十二届"丰金杯"山东省大学生生物化学技能与创新创业大赛荣获佳绩

学校地址: 山东省菏泽市牡丹区大学路1950号

Copyright© 2023 www.hzmc.edu.cn All Rights Reserved.